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Pleidooi voor het kappen van de populieren aan de Betuwelaan (Verenigde Polders)  
Voorafgaand aan het onderstaande pleidooi merkt het bestuur van de Stichting op dat het 
jammer is dat alleen de bezwaarmakers door u gehoord worden, terwijl de overgrote 
meerderheid uit deze wijk voorstander is en die niet gehoord worden. 
 
De gemeente en de bewoners van Molenwijk wilden zo’n veertig jaar geleden snel een 
groene wijk. Populieren zijn snelle groeiers, dus werden die in de wijk en ook aan de rand 
van de wijk geplaatst. 
In 2008 liepen we massaal te hoop tegen de gemeente, die voorstelde het noordelijke 
gedeelte van ons zeer gewaardeerde veenweidegebied  te wijzigen in natuurgebied met fiets 
en wandelpaden er doorheen. De bewoners van Molenwijk waren echt boos. Bijna 300 
zienswijzen werden ingediend. De veenweide en haar bewoners verdienden bescherming. Bij 
de vaststelling van het Definitieve Herinrichtingsplan Verenigde Polder trok de gemeente het 
voorstel in en besloot alleen langs de rand een trottoir aan te leggen en de hoge populieren te 
kappen. Als uitvloeisel daarvan werd toen al een kapvergunning aangevraagd. 
Het voetpad kwam er wel, maar de bomen werden niet gerooid. Zonder dat de omwonenden 
daarvan op de hoogte werden gesteld, wist één bezwaarmaker, dat tegen te houden met 
behulp van een slecht geïnformeerde bezwarencommissie, terwijl alle aangrenzende 
bewoners (met uitzondering van één), voor het kappen waren. Protestbrieven hielpen 
aanvankelijk niet. 
Nu heeft de gemeente voor de tweede keer een omgevingsvergunning afgegeven. Het 
weghalen van de bomen wordt opnieuw door een overgrote meerderheid gesteund. De 
Bomenwacht begrijpt de keuze en is het er mee eens. Ik raad u aan het rapport “Weidevogels 
in de Verenigde Polders 2013” van ecoloog Ben Kruijsen te lezen. Daarin staat dat de 
broedsels gewoon geen kans krijgen door de bomen met de predators. 
Het gaat om een ecologisch besluit. Er is nu een groene wijk, dus kunnen we nu het open 
veenweidelandschap weer terugbrengen. Een karakteristiek Hollands veenweidelandschap is 
een open landschap zonder hoge bomen. Dat is nodig voor de noodzakelijke leefomgeving 
van de weidevogels. Nederland is de kraamkamer van onder meer de kievit, grutto en 
tureluur.  De weidevogels gaan niet meer broeden op plaatsen waar hun broedgebied wordt 
bedreigd door predatoren. Kraaien, eksters etc. gebruiken de hoge populieren om de vogels 
te bespieden, hun eieren en nestvlieders op te vreten. Na het vertrek van Stokman wordt er in 
het noordelijk gedeelte weinig “geboerd” en is een gevarieerde graslandstructuur ontstaan. 
Door Rijnland zijn de sloten verbreed en is of wordt het waterpeil verhoogd. Dat is allemaal 
gunstig voor de weidevogels. Nu alleen nog de bomen. Die hinderen indirect niet alleen de 
weidevogels, maar ook bij storm waaien er vele zware takken af en slaan de lichtere met 
grote kracht tegen de ramen van de aangrenzende woningen. De weg ligt bezaaid na een 
storm.  Er is al een populier omgewaaid, rakelings langs een woning.  
Gemeente zet door en laat u niet van de wijs brengen door de bezwaarmakers en het artikel 
in het Haarlems Dagblad, waarin vooral veel is weggelaten.  
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